
Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 2/2024 

 Počet stran: 2 

Datum konání:  

19.2.2024 (18:00 – 19:00 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov. 

 

Přítomni:  

Pavel Šmíd, Martin Vyplel, Zdeňka Zelená, Petra Zelená, Lukáš Vinter, Miloš Berka, David 

Hanousek, Martin Hájek. 

 

Omluveni: 

3 

 

Hosté: 

2 občané Žešova 

 

Program:  

1. Zahájení  

2. Administrativní záležitosti  

3. Diskuze (požadavky)  

4. Závěr  

 

Ad 1/ Zahájení  

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě 

přítomnosti komise je usnášeníschopná.  

 

Ad 2/ Administrativní záležitosti  

- Předseda komise přečetl odpovědi na požadavky z 1 jednání ze dne 15.1.2024. 

 

- Komise řešila požadavek z Odboru správy a údržby majetku města (email ze dne 13.2.2024), 

ohledně prodeje pozemku p.č. 151/1 v k.ú. Žešov.  

 

Hlasování komise: 

PRO: 5 PROTI: 2 ZDRŽEL SE: 1 

 
 

Ad 3/ Diskuze (požadavky) 

- Dne 31.1.2024 byl komisi zaslán email s podněty a dotazy občanů městské části Žešov ze 

setkání s vedením města Prostějova ze dne 8. 11. 2023 …. Komise tímto žádá o vysvětlení bodu 

č. 8, kde dotaz byl na MŠ Žešov, ale v odpovědi je vyjádření ohledně MŠ Čechovice. 

 

- V rámci diskuze byl vznesen požadavek o prostříhání všech nově vysazených ovocných stromů 

v Žešově, které jsou ve vlastnictví města.  

 

 

- Dále žádáme ořezat korunu stromu, která zasahuje do vedení vysokého napětí naproti domu č. 

popisného 134 (u parc. st. 186) a kontrolu kořenového systému daného stromu, zda nepoškozuje 

mostek přes potok. V minulém roce byl tento strom ořezán, ale jen z části.  

 

- Žádáme o odstranění spadlého stromu v potoku za ČOV směrem k Výšovicím.  

 

- Žádáme o odstranění keřů na konci domu č. popisného 77 (parc. st. 105). 



- Žádáme o vysvětlení jak probíhá údržba v zimním období v jednotlivých uličkách a průtahem 

Žešova (viz plán zimní údržby místních komunikacích) – jedná se nám o rozdělení do 

jednotlivých skupin – např. proč je ulička na p.č. 424 v kategorii 1 a nově zrekonstruovaná 

ulička na p.č. 96/1 je v kategorii 3?  
 

 

 

Ad 4/ Závěr  

Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.  

 

 

Zapsal: Martin Vyplel 

Schválil za komisi místní části Žešov: 

předseda: Pavel Šmíd  

místopředseda: Martin Vyplel 

 


